
Pregled delovanja komisije za kulturo, tehnično kulturo,
telesno kulturo in klubsko dejavnost

Pestra dejavnost
V jesenskih mesecih so začele oživljati komisije pri CIDMŠ, po programu, kot smo si ga zadali. Do 15.
novembra so že začele delovati štiri komisije in tako smo morali v decembru mesecu oživeti le še ko-
misijozadrugeDO-Dinsvetcentra. Izhodiščevsakekomisijeje: »Vnjejnajdelajotisti.ki jih tematika
zanima in so pripravljeni aktivno in ne le pasivno spremljati dogodke!«

Komisija za kulturo:
Glavne naloge, ki si jih je komisija zadala do konca

leta, so:
— otvoritev Ostrovrtiarjevih srečanj
— kulturni teden v decembru
— akcija za ustanovitev občinskega povezoval-

nega odbora Književne mlackne Slovenije
— akcija o kulturni situaciji na osnovnih šolah.
O kulturnem tednu več v naslednji številki, tokrat

pa naj omenimo, kaj smo predvideli:
— otvoritev razstave o CIDMŠ, predstavitev In-

termedie, koncertskupin, otvoritev fotografske raz-
stave s slikanjem modelov, nastop gledališke sku-
pine Magretni deček in predstavitev kluba Popotni-
kov, zaključek z branjem najboljših literarnih del iz
osnovnih in srednjih šol. V okviru Ostrovrharjevih
srečanj smo pripravili prijeten klubski večer s kan-
tavtorjem in čarovnikom. Naloga kornisije je predv-
sem povezati vse, ki izvajajo mladinsko kulturo v
Šiški in jim pomagati pri razreševanju problemov.
Zato pozlvamo vse, naj nam na kratko predstavijo
trenuten položaj njihove organizacije in probleme,
da bi jih skušali skupno urejati. Čudežev ne smemo
pričakovati, prav pa je, da se med seboj začnemo
povezovati. Predsednik komisije je Tanja Gvozde-
riovič, namestnik Božo Zadravec.

Telesna kultura:
Letos si je zadala te-le naloge:
— izvedbo dneva mladih Siškarjev in pripravo

okrogle mize na temo »Razširitev športnih aktivnosti
v okviru OK ZSMS pri CIDMŠ (uvod v razpravo si
boste prebrali na koncu poročila o delovanju komisi-
je)

— spremljanje dogajanj okoli skakalnice na Ga-
letovem

— baseball v Guncljah
Komisija je v zvezi s skakalnico zavzela naslednja

stališča:
— skakalnica bi okolici dala nov videz in bi se

hkrati prijetno vključila v naravno okolje
— bilabiturističnazanimivost, karbilahkoizkori-

stili
— predlog idejne skice, ki je bila že objavljena v

časopisu, zajema tudi igrišča. Vendar poudarjamo,
da bi morali celotni projekt hkrati uresničevati

— vendar bo treba natančno vedeti, odkod bodo
pritekala finančna sredstva, da ne bi zaradi gradnje
skakalnega objekta trpele osnovne stvari (npr.
gradnja telovadnic za potrebe srednjih šol v Ljitolja-
ni).

Ker je problem dovolj pereč, ga je obravnavalo
predsedstvo in sprejelo sklep: preko OK SZDL Ljub-
Ijana-Šiška oziroma KO za telesno kulturo naj se or-
ganizira množična javna razprava ali tematska kon-
ferenca, kjer bo obravnavana ta tematika. V komisiji
sosedogovorili, da bo nadaljnji tokdogajanjsprem-
Ijal Albert Šoba. Predsednik komisije je Bojan Pon-
grac, namestnik Albert Šoba.

Tehnična kultura
Že dalj časa si v Šiški želimo, da bi bili na področju

tehnične kulture bolje organizirani v okviru OK
ZSMS Ljubljana-Šiška. Zato bo naloga te komisije
tudi v prihodnjem letu predvsem najti najbolj prime-
ren način organiziranja na tej ravni. Tako kot pri kul-
turi pozivamo vse, naj nam predstavijo svojo dejav-
nost in nakažejo probleme. Za začetek pa smo si za-
stavili predvsem dve nalogi:

— modelarstvo
— povezavo računalnika z delovanjem celotne

OK ZSMS. Dogovarjamo se z DO Iskra Delta. Pred-
sednik komisije je Grega Trček, namestnica Mateja
Zgonc.

Komisija za klubsko dejavnost
Trenutno v okviru ČIDMS deluje center klubov

OZN in informativno svetovalna dejavnost. Nosilec
te komisije je Diana Sivec, v pomoč ji bo eden od
članov ISD.

Še enkrat pozivamo vse (tudi druge OO ZSMS v
Šiški), naj nas seznanijo z delovanjem v interesnih
dejavnostih, saj je izmenjava izkušenj glavni ključ za
razreševanje problemov na tem področju.


